

ICKM '05

Officiated

Seri Abdullah Ahmad Badawi
the Minister of Malaysia

Organ

Academi

iversiti P

h - 9th

ade Ce

pur

Dr. Mohd Zohadie menyampaikan cenderamata kepada Perdana Menteri selepas Perasmian ICKM baru-baru ini.

Konferen Pengurusan Ilmu capai matlamat

KUALA LUMPUR (7 Julai): Pusat Pembangunan Akademik (CADE), Universiti Putra Malaysia (UPM) menganjurkan International Conference on Knowledge Management, ICKM'05 bertempat di Pusat Dagangan Dunia Putra (PWTC) dekat sini.

Konferens bertemakan 'Making Knowledge Work to Leverage Collaborative Advantage and Intellectual Capital in a Global Economy' bertujuan memperlihatkan amalan terbaik dan pencapaian di dalam kerja, produk dan perkhidmatan berasaskan ilmu, di dalam bidang industri korporat, profesion, penyelidikan dan latihan.

Konferens turut membincangkan perkembangan teknologi dan isu-isu berkaitan dengan k-industri. Sub tema merangkumi tajuk-tajuk 'Technology and Process in KM', 'KM in Human Resource Development' dan 'KM in Government and Private Institutions'.

Majlis perasmian telah disempurnakan Perdana Menteri, Dato' Seri Abdullah Ahmad Badawi. Turut hadir Menteri Pengajian Ting-

gi, Dato' Dr. Shafie Mohd Salleh, Naib Canselor, Prof Datuk Dr Mohd Zohadie Bardaie dan Pengarah CADE, Prof Dr Ghazali Mohyiddin.

Seramai 193 peserta dari dalam dan luar negara menghadiri konferens berkenaan. 88 orang adalah pembentang kertas dan 105 orang merupakan peserta.

Para Pengucap utama yang dijemput terdiri daripada mereka yang mengamalkan pengurusan ilmu dalam sektor industri korporat, praktis, profesion dan akademik. Di antaranya ialah Director, Knowledge Research Institute, Arlington, Texas Prof. Karl M. Wiig. Central Aspects of Personal & Enterprise Knowledge Management in the 21st Century'

Sebanyak 88 kertas kerja dibentangkan sepanjang konferen dua hari itu. Kertas sepenuhnya dimuatkan ke dalam cakera padat (CD) dan diberikan kepada setiap peserta. Kertas tersebut juga dimuatkan ke laman web konferens (<http://ickm.upm.edu.my>) untuk rujukan orang ramai.